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(Chinese version follows the English one) (中文版在英文版本之後)

Newsletter    Issue: 17 Mar 2021

Pre-retirement Planning

In response to the interest and needs of the colleagues who will be retiring soon, SA organized a Talk on Medical Insurance
recently and the response was very positive. We receive enquiries and suggestions about pre-retirement planning from
time to time and  liaise with HRO. In this regard, we warmly welcome HRO’s new activity of Pre-Retirement Seminars, which
are organized for colleagues who will be retiring in 3 years ‘ time.  Invited colleagues please register by 19 March.  We hope
these efforts would be helpful to colleagues’ preparation for happy retirement!

Event Title: Virtual World Tour – Israel
Date & Time: April 8, 2021 (Thursday), 1-2pm
Venue: Via Zoom (link to be shared after registration)
Online Registration
& Program details:

http://cfellowship.sa.ust.hk/?page_id=43

Description: Israel is called the "Promised Land" and it has a history and culture
closely related to the Bible. What is the history, culture, and
topography of this place? How to feel this unique promised land with
five senses? Welcome everyone to explore with us!
 
This talk would be conducted in Cantonese.

會訊   2021年3月17日

退休計劃

教職員協會為顧及即將退休同事們的需要和興趣, 於最近舉辦了一個醫療保險講座, 得到很好的反應。我們經常收到同
事們有關退休計劃的諮詢和建議，並與人力資源處磋商。本會十分歡迎人力資源處的最新活動，特為三年內行將退休
的同事舉辦一系列的退休計劃講座。被邀參加的同事請在3月19號截止日期前報名。我們希望這些安排能幫助同事們
準備迎接愉快的退休生活！

主題: 「世界Zoom度遊」—輕輕鬆鬆遊以色列
日期及時間: 2021年4 月8 日(星期四), 下午1-2時
地點: Zoom (登入連結將於報名後提供)
詳情及網上登記： http://cfellowship.sa.ust.hk/?page_id=43
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簡介: 上次帶大家去完非洲西撒哈拉後，今次我們將帶大家去中
東以色列。以色列在聖經中又稱為「應許之地」，當中有
著與聖經關係深厚的歷史文化，這地的歷史、文化及地勢
究竟是怎樣的一回事呢？如何以五感去感受這獨一無二的
應許之地？歡迎大家一起與我們探索！同場設有有獎問答
遊戲，有機會獲得以色列的農產品。到時見 ！

  

Website 網站 : https://staff.ust.hk/index.html
Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk
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